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Vragen van de leden Vietsch en Ten
Hoopen (beiden CDA) aan de
minister van Economische Zaken
over de regeling Garantie
Ondernemingsfinanciering Curatieve
Zorg (GO Cure). (Ingezonden
3 november 2009)

1
Is het waar dat ziekenhuizen en
andere curatieve zorginstellingen
gebruik kunnen maken
van de regeling Garantie
Ondernemingsfinanciering Curatieve
Zorg (GO Cure)?1

2
Betekent dit dat verpleeghuizen en
andere zorginstellingen in de care
geen gebruik kunnen maken van deze
regeling? Zo ja, kunnen zij gebruik
maken van een andere regeling?

3
Waarom is de GO Cure niet
net als de regeling Garantie
Ondernemingsfinanciering (GO) voor
commerciële bedrijven verhoogt van
50 miljoen euro naar 150 miljoen
euro?

4
Bent u bereid een dergelijke
verhoging alsnog in te voeren? Zo
nee, waarom niet? Zo ja, wanneer zal
dit gerealiseerd zijn?

1 Skipr, 23 oktober 2009.

Antwoord

Antwoord van minister Van der
Hoeven (Economische Zaken), mede
namens de minister van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport
(ontvangen 8 december 2009), Zie
ook Aanhangsel Handelingen,
vergaderjaar 2009–2010, nr. 699

1
Ja, de GO is nu via de GO Cure ook
opengesteld voor instellingen voor
medisch specialistische zorg. De
aanvraag voor garantiestelling kan
worden ingediend door de banken,
niet door de instellingen zelf. De GO
Cure is specifiek bedoeld om
bouwinvesteringen in deze sector te
stimuleren. De GO Cure is een variant
op de GO-regeling van het ministerie
van Economische Zaken (EZ), die in
overleg met het ministerie van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport
(VWS) is vormgegeven en door
SenterNovem, onder
verantwoordelijkheid van de minister
van EZ, wordt uitgevoerd. De regeling
komt voor rekening en risico van de
minister van VWS.

2
Ja. De GO Cure is een maatregel in
het kader van de financiële crisis.
Daarom kunnen banken tot een jaar
na inwerkingtreding van deze
regeling een aanvraag indienen. In
die periode heeft de gedeeltelijke
garantie van de GO-regeling geen

toegevoegde waarde voor de care
sector, omdat hier alle
financieringslasten op
nacalculatiebasis gedekt worden,
waardoor banken geen risico lopen.
Noch de GO-regeling, noch een
andere garantieregeling zijn dus
nodig voor verpleeghuizen en andere
zorginstellingen in de care.

3
Als het plafond per instelling zou
worden aangepast van 50 mln naar
150 mln, zou dit betekenen dat
mogelijk slechts aan ongeveer drie
instellingen via de banken een
garantstelling zou kunnen worden
verleend, omdat het totale bedrag
van leningen, dat onder de GO Cure
gebracht kan worden, 500 mln euro
bedraagt. Een dergelijke beperking
tot mogelijk slechts drie instellingen
is niet wenselijk.

4
Na evaluatie van het gebruik van
deze regeling valt zo nodig het
budgetplafond te heroverwegen. Een
dergelijke evaluatie is medio 2010 te
verwachten.
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